
PROTOKÓŁ Nr XXXIII/2021 

z obrad XXXIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sadowne z dnia 13 sierpnia 2021 roku, która 

odbyła się w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy w Sadownem o godz. 1430 

 

Skład Rady – 15 

Obecnych według listy obecności – 11 

Nieobecni: Jarosław Popławski 

                    Małgorzata Lipka-Bartosik 

        Dorota Mianowicz  

                    Krzysztof Sych 

 

Ponadto na sesję przybyli: Pan Waldemar Cyran – Wójt Gminy Sadowne, Pani Anna Rukat – Skarbnik 

Gminy, Pan Janusz Chaber- Kierownik ZGK w Sadownem. 

 

 

Do punktu pierwszego porządku obrad: 

Pan Tomasz Szymanik – Przewodniczący Rady Gminy – przywitał wszystkich zebranych, rozpoczął 

obrady XXXIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sadowne. Na podstawie listy obecności stwierdzono 

quorum. Poprosił radnych o zalogowanie się do systemu. 

Do punktu drugiego porządku obrad: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 

2021-2032; 

b) w sprawie zmian w Uchwale budżetowej Gminy Sadowne na 2021 rok.  

4. Zamknięcie obrad.  

 

Do punktu trzeciego porządku obrad: 

Pan Tomasz Szymanik – w porządku obrad mamy dwie uchwały: ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej 

oraz ws. zmian w Uchwale budżetowej.  

Pani Anna Rukat – jeśli chodzi o zmiany w budżecie to otrzymaliśmy zwrot Funduszu Sołeckiego za 

2020 rok i jest to kwota 107 386,58 zł oraz dotację na promocję szczepień w kwocie 10 000 zł. W sumie 

zmiany w budżecie to kwota 117 386,58 zł. Jeśli chodzi o wydatki to o 25 000 zł zwiększamy plan 

wydatków na remont dachu na budynku przy ul. Kuźnica w Sadownem. Już jest po przetargu i do 

rozstrzygnięcia brakuje nam pieniędzy. Kwota 40 000 zł to zwiększenie wydatków na zadania bieżące 

dla OSP, m.in. w OSP Sokółka i Sadowne – remonty, które wykonujemy w ramach MIAS-ów. Remont 

zaplecza Hali Sportowej w Sadownem zwiększenie o 25 000 zł – przetarg na kwotę ok. 275 000 zł, 

w budżecie mieliśmy 260 000 zł. Kwota 10 000 zł na promocję szczepień. Kwota 17 388,58 zł 

przeznaczamy na wydatki bieżące w świetlicach wiejskich. Jeśli chodzi o WPF poprawione dwa 

przedsięwzięcia. Pierwsza zmiana dotyczy remontu budynku OSP w Zieleńcu, dotyczy to roku 2022. 

Mamy kosztorys, który opiewa na kwotę 230 000 zł, więc w przyszłorocznym budżecie nie jest to kwota 

100 000 zł tylko 200 000 zł, abyśmy mogli ogłosić przetarg musieliśmy tę kwotę wprowadzić. I druga 

rzecz, zabieramy 20 000 zł z informatyzacji urzędu.  

Pan Ryszard Decyk – jeśli chodzi o zwiększenie dla OSP Sadowne i Sokółka to jest kwota po 20 000 

zł? 

Pani Anna Rukat – na Sokółkę jest już ogłoszony drugi przetarg, do pierwszego nikt się nie stawił, więc 

zwiększyliśmy kwotę przetargu. Jeśli  chodzi o Sadowne to w tej chwili jest już wyłoniony wykonawca, 

kwota z przetargu to 123 000 zł.  

Pan Tomasz Szymanik – jeśli chodzi o Sadowne jest to niepełen zakres zadań? 

Pani Anna Rukat – jest to niepełen zakres działań. Na te dwa zadania w OSP Sadowne mieliśmy 

przeznaczone ponad 200 000 zł.  

Pan Ryszard Decyk – jak wygląda w praktyce promocja szczepień, na co zostaną przeznaczone te 

środki? 

Pan Waldemar Cyran – część tych środków przeznaczymy na mobilny punkt szczepień, który będzie na 

dożynkach w najbliższą niedzielę oraz na inne działania, które jeszcze do tej pory nie zostały 

sprecyzowane. Te środki dostają wszystkie samorządy. 

Pan Janusz Kibart przybył na sesję. 

Pan Zbigniew Kłósek – kiedy odbędzie się drugi przetarg na Sokółkę? 



Pan Waldemar Cyran – w piątek o godz. 12:00.  

a) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 2021-2032; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



b) w sprawie zmian w Uchwale budżetowej Gminy Sadowne na 2021 rok. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Pan Waldemar Cyran – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, drodzy mieszkańcy chciałbym zwrócić 

się z apelem o to, żeby spisywać się w Powszechnym Spisie Ludności, znaczna część naszej gminy 

została spisana, ale niestety w 50%. Mamy czas do końca września, aby ten ustawowy obowiązek 

spełnić. Zapraszam na dożynki gminno-parafialne, które odbędą się w najbliższą niedzielę. Rozpoczną 

się Mszą świętą o godz. 1100.  

Do punktu czwartego porządku obrad: 

Pan Tomasz Szymanik – zamykam XXXIII Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy Sadowne zwołaną na 

dzień dzisiejszy. Dziękuję Państwu za przybycie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokolant:                    Przewodniczący Rady Gminy  

Ewa Sęk                                                                                             Tomasz Szymanik 

 


